
Andelsboligforeningen Ved Toften     

Bestyrelsesmøde nr. 83 – 2022  

Elmevænget 11                                  

16.06.2022  

  

Deltagere:     

Trine Ahlstrøm (TA)  

Viktor Øvlisen (VØ) 

Solveig Rask (SR) 

Louise Boutrup (LB) 

         

   

Punkt 1. Mødets program 

TA bød velkommen til mødet med nye bestyrelsesmedlemmer.  

TA lagde ud med at fortælle om sin situation. Da hun flyttede ind i nr. 11, 

havde hun ikke regnet med at skulle være formand i foreningen, hvorfor TA 

gerne vil have, at vi hjælpes ad med de opgaver, som må komme .  

Det var alle enige om.  

TA fortalte, at vi havde fået tilbud fra Kerteminde Forsyning vedrørende 

fjernvarme, og vi har accepteret tilbuddet på tkr. 177 for de 10 boliger. 

Vi har også modtaget tilbud fra Tarup VVS på tkr. 181. Vi vil indhente tilbud 

fra andre VVS firmaer.  

Vi forventer ingen større reparationer i år.  

TA, PO, CL har tilmeldt sig kursus vedrørende varmekilder igennem ABF. 

Ændringer til Danske Bank vedrørende ny formand og ny næstformand er 

udført.   

 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Blev godkendt og underskrevet.   

 

 

Punkt 3. Næstformand/kasserer     

Intet under dette punkt. 

 

Punkt 4. Mødets punkter   

Bestyrelsen blev enige om, at VØ kontakter kommunen vedrørende vores vej. 

Vil argumentere for at kommunen overtager vejen, da det nye byggeri er 

lejeboliger og ikke hører med til vores forening.  

 

Punkt 5. Næste møde 

Blev fastsat til 21. september 2022 kl. 19 hos Solveig. 

 

 



Punkt 6. Eventuelt  

Intet under dette punkt.     

 

 

 

 

 

Godkendt den     /     2022     

     

     

Trine Ahlstrøm 

 

Viktor Øvlisen      

     

     

Solveig Rask     

     

          



 


